

家福傳愛抗疫基金

"HKFWS Love for Family" Anti-epidemic Fund



香港家庭福利會

香港家庭福利會（簡稱「家福會」）於 1949 年正式成立，為香港其中一個主要的非牟利社會服務機構。我們基於「以家為本」的信念，致力提供高質素的專業社會服務，為香港的家庭及大眾謀福祉，培育一個互相關顧的社會。

家福傳愛抗疫基金

家福傳愛抗疫基金於2022年4月設立，旨在幫助受2019冠狀病毒病疫情所影響的家庭及有需要人士提供經濟援助，以支援家庭的日常生活費補助及購買抗疫物資等，與他們一起渡過困境。所有申請均由本會負責社工評估，再遞交基金秘書審核。



Hong Kong Family Welfare Society

Established in 1949, the Hong Kong Family Welfare Society (HKFWS) is one of the major charitable non-governmental social welfare organisations in Hong Kong. With a “family-centric” perspective, we are committed to delivering quality and professional social services to enhance the wellbeing of families and individuals in Hong Kong and foster a caring community.

“HKFWS Love for Family” Anti-epidemic Fund

The fund was set up in April 2022. It aims at providing financial assistance to the families and those in need under the Covid-19 pandemic to get through the critical moments during their hardships. The fund supports the basic living expenses and consumption of anti-epidemic materials. Applications have to be assessed and submitted by social workers of HKFWS and approved by the Secretary of the Fund.



捐款方法
Methods of Donation

1. 直接存款 **Deposit into bank A/C**: 滙豐銀行 HSBC 038-562971-838
2. 郵寄劃線支票, 支票抬頭: 香港家庭福利會
Mail a crossed cheque made payable to: Hong Kong Family Welfare Society

多謝閣下支持本會, 本會擬使用你的聯絡資料(如: 姓名、電話、傳真、電郵及郵寄地址等)作為本會日後與你作直接促銷/推廣接觸之用, 包括通訊、社會服務及活動推廣/典禮邀請或籌款等用途。
Thank you very much for your support towards the Hong Kong Family Welfare Society. We intend to use your personal data (Contact data such as name, telephone number, fax number, email and mailing address, etc.) for direct marketing / promotion of our social service and relevant activities, event invitation and fundraising.

本人同意香港家庭福利會使用本人聯絡資料於上述推廣的用途。
I AGREE Hong Kong Family Welfare Society to use my personal data for the purposes stated above.

簽署 **Signature**: _____

捐款回條
Donation Reply Slip

請在適當之 內填上 及於 _____ 填上適當資料。
Please tick the box and fill in the blanks, where appropriate.
捐款者資料 **Donor's Information**

先生 **Mr.** / 太太 **Mrs.** / 女士 **Ms.** / 小姐 **Miss**

捐款者 / 機構名稱 **Name of Donor / Organisation**:

聯絡人 **Contact Person**: _____

電話 **Tel. No.**: _____

傳真 **Fax**: _____

電郵 **Email**: _____

通訊地址 **Correspondence Address**: _____

捐款金額 **Donation Amount**: \$ _____
現附上以下捐款文件, 如適用 **Attached the following document(s), where applicable**
 銀行存款收據正本 **Original Bank-in Slip**

劃線支票 **Crossed Cheque**
(支票號碼 **Cheque No.**: _____)

(捐款日期及時間日/月/年 **Donation date and time dd/mm/yyyy**:
_____ 日/月/年 **dd/mm/yyyy**)

捐款收據
Donation Receipt

- 為節省行政開支, 本人 / 機構不需要收據
To save administrative cost, I / We do NOT need a receipt
- 請寄回收據到上述地址
Please send me a receipt to the above-mentioned address
- 請寄回收據到以下地址
Please send me a receipt to the address given below:

請把捐款文件連同此捐款回條寄回:
香港家庭福利會
香港灣仔軒尼詩道130號修頓中心20樓2010室
Please send this form together with the document(s) to:
Hong Kong Family Welfare Society
Room 2010, 20/F., Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

捐款額達港幣100元或以上, 可憑收據申請扣減稅項
Total donations of HK\$100 or above are tax deductible with official receipt.
若捐款者姓名或地址欠奉, 恕不能發回捐款收據
No donation receipt will be issued if name or address is not provided.

查詢電話 **Enquiry**: 2527 3171